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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE CONSELL ESCOLAR  

 

A Barcelona, a les 17h 08’  del dia 28 d’octubre de 2015 es reuneix, a la sala de mestres, el Consell 

Escolar de l’Escola Doctor Ferran i Clua en sessió ordinària amb el següent ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2. Presentació i aprovació, si s’escau, de la Programació General Anual de Centre. 

3. Proposta i aprovació, si s’escau, d’un canvi de data d’una festa de lliure disposició. 

4. Presentació del Projecte de Menjador per part de la representant de l’AFA. 

5. Aprovació, si s’escau, de la cessió de la gestió del menjador a l’AFA del centre. 

6. Informació sobre obres. 

7. Informació sobre un expedient disciplinari. 

8. Informació sobre l’anul·lació de colònies en alguns nivells. 

9. Torn obert de paraules. 

 

Assistents:, Mabel Cervera, Nathalie Segura, , Marta Cortina, Anna Antona,  Nuria Gil, Gemma Casals, 

Miriam Mañes, Isabel Pérez, Lorena Masjoan, Teresa Tarrés i Lluïsa Serra. 

Excusen la seva assistència: Ivon Ayala , Oscar Velez , Raquel Campos, Verònica Redón i Marga 

Lorences. 

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

La secretaria procedeix a la lectura de l’acta de la sessió anterior. 

 

2. Presentació i aprovació, si s’escau, de la Programació General Anual de Centre. 

La Directora passa a exposar els punts més importants de la PGAC, que han rebut prèviament tots els 

membres del Consell Escolar per e-mail (annex 1). 

Fa incidència en que s’ha realitzat tenint en compte:  

- La memòria del curs anterior. 

- Les línies i objectius del Projecte de Direcció (2014-2018).  

- El Projecte Educatiu de centre. 

- Els projectes d’Innovació Educativa en que participa el centre: ILEC i GEP. 

- Les prioritats fixades pel Departament d’Ensenyament, que són:  
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- La millora dels resultats educatius. 

- La millora de l’equitat: Atenció a la diversitat, Absentisme i convivència. 

- L’assoliment i planificació d’objectius. 

La directora exposa que els objectius de centre aquest curs són: 

 

1. Millorar la competència lectora per augmentar el rendiment acadèmic de tots els alumnes 

i afavorir així l’èxit educatiu. 

2. Millorar el seguiment i registre de les actuacions dutes a terme amb els alumnes atesos a la 

CAD, al llarg de la seva escolaritat, amb la finalitat d’afavorir l’atenció a la diversitat 

d’aquests alumnes.  

3. Consensuar un nou Projecte lingüístic de centre per actualitzar els canvis produïts a l’entorn 

i per incloure el nou tractament de les llengües des d’una vessant plurilingüe.  

4. Incrementar la presencia de la llengua anglesa a l’escola més enllà de l’aula o l’àrea 

d’anglès per millorar, a la llarga, la competència lingüística en llengua anglesa dels nostres 

alumnes. 

5. Sistematitzar l’anàlisi dels indicadors de centre per treballar per la millora dels resultats 

acadèmics dels alumnes. 

6. Fomentar unes relacions positives en el sí de la comunitat educativa i amb l’entorn. 

7. Millorar la gestió de recursos materials del centre. 

 

Tot seguit passar a exposar la concreció de les actuacions per a cada un d’aquests objectius, així 

com en els indicadors d’avaluació dels mateixos, fent incidència en els següents aspectes: 

- L’objectiu 1 te a veure amb el projecte ILEC i es desenvoluparà principalment a partir 

de les sessions de formació i del treball que d’aquestes se’n derivi. 

- L’objectiu 2 el desenvoluparà principalment la CAD i té relació directa amb els 

problemes que generen els canvis (de mestres, d’especialistes,...) en el seguiment 

d’alumnes atesos a la CAD. 

- L’objectiu 3 el desenvoluparà l’equip directiu i neix de la necessitat d’adequar el 

projecte lingüístic als canvis de l’entorn  (procedència de les famílies del barri) i al 

projecte GEP (canvi en el tractament de les llengües i en la definició de llocs específics 

estructurals). 
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- L’objectiu 4 té una relació directa amb el projecte GEP i és principal responsabilitat del 

Grup Impulsor d’aquest projecte, que és la comissió d’anglès. 

- En relació a l’objectiu 5 comenta que ja s’està fent, són les proves inicials i finals que 

passem. S’ha mantingut per la necessitat de sistematització i en especial, en la 

incidència de l’analisis dels resultats i les propostes de millora. Tot i que, enguany es 

centraran prioritàriament en els temes dels projectes: Competència lectora i llengua 

anglesa. 

- L’objectiu 6, prové de la memòria del curs anterior, ja que hi ha aspectes que no 

s’havien assolit plenament. Cal sistematitzar: les activitats col·laboratives amb els 

centres propers, les reunions amb els delegats i el funcionament de les comissions 

mixtes d’Agenda 21 i Obres. 

- -L’objectiu 7, prové també de la memòria del curs anterior. Enguany ens plantegem 

inventariar música i educació especial. 

 

La directora comenta que a continuació es troben els plans específics que desenvolupen els 

objectius i que afecten a diferents àmbits (equip directiu, CP, CAD, Grup impulsor ILEC, Grup Impulsor 

GEP, Claustre, Comissió de comunicació, Cicles i Aules i docents).  

Segueix la presentació de la PGAC amb l’explicació de que  plans anuals generals de les comissions i 

càrrecs són bàsicament les mateixes que el curs anterior excepte: 

- la comissió d’Agenda 21, que és nova d’aquest curs i que s’encarregarà de dinamitzar 

les actuacions relacionades amb aquest projecte. 

Exposa que tot seguit es troben les hores del professorat a disposició del centre, que són les hores que 

es dediquen a reforç, desdoblaments, SEP i substitucions i les sortides i altres activitats 

complementàries (festes i comiat de 6è). 

En el punt de les sortides, es comenta que s’afegirà, al cicle inicial: Sortides relacionades amb l’àrea 

de medi que es realitzaran en l’entorn més proper al centre. 

 

Tot seguit es procedeix a la votació per a l’aprovació de la PGAC: 

 

Vots a favor: 10 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 
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3. Proposta i aprovació, si s’escau, d’un canvi de data d’una festa de lliure disposició. 

La presidenta informa que l’Ajuntament de Barcelona ha establert que el dia 12 de febrer de 2016 

(Santa Eulàlia)  sigui festa local a Barcelona. 

Per aquest motiu la Comissió Permanent del Consell Escolar Municipal de Barcelona ha proposat un 

canvi en un dels dies de festa de lliure disposició: 

- canviar el dilluns 8 de febrer de 2016 pel dilluns 15 de febrer de 2016. 

Es procedeix a la votació de la proposta: 

Vots a favor: 10 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 

 

4. Presentació del Projecte de Menjador per part de la representant de l’AFA. 

La Sra. Mabel Cervera, representant de l’AFA, exposa les línies generals del Projecte de Menjador que 

l’empresa Fundació Futur ha elaborat pel nostre menjador i que tots els membres han rebut amb 

anterioritat vial e-mail (annex 2). 

Comenta també que s’ha creat una comissió de pares, coordinada pel vocal de menjador, que farà 

visites periòdiques al menjador per:  

- controlar la qualitat del menjar,  

- l’estat de la cuina i que es segueixin les normes higièniques establertes i  

- el funcionament del temps d’esbarjo.  

Aquestes visites seran “sorpresa” i només les coneixerà prèviament la direcció del centre. 

Presenta també un escrit, que han de signar tots els membres de la comissió, per garantir el bon 

funcionament de la mateixa i la confidencialitat necessària (annex 3). 

Explica que les observacions es fan seguint una graella preparada per ser el màxim d’objectius 

possible i que tothom tingui en compte els mateixos aspectes. 

 

Aprofitant que es parla de menjador, alguns membres del consell del sector de professorat exposen 

alguns temes que ens amoïnen: 

- La presidenta exposa que, tant la direcció com el professorat, no estem d’acord en la 

ràtio monitor/alumnes en alguns cursos. Per exemple, cicle inicial considerem que 

hauria de tenir el mateix tractament que infantil, ja que els nens i nenes són encara 

molt petits i a més són grups molt nombrosos i en alguns casos amb alumnes amb 

especial dificultat. També a 4t que són 3 grups. Caldria saber que diu la normativa, 

però a més caldria estudiar les característiques de cada grup per determinar quina és 

la ràtio més convenient. Comenta que ja ha parlat del tema amb la presidenta de 
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l’AFA, però que demanarà una reunió amb la coordinadora i la supervisora 

conjuntament. S’exposa que el curs passat hi havia menys usuaris i que el nombre de 

monitors és, en canvi, el mateix. 

- Els professors comenten que s’ha perdut una mica la cohesió d’equip que hi havia i la 

bona comunicació amb els mestres que sempre s’havia donat a nivell general. Ara 

depèn del monitor, amb alguns casos existeix i amb altres no i això repercuteix a molts 

nivells (comunicació d’incidents o baralles durant el temps de migdia, accidents,...). 

Tampoc els fan anar al lavabo abans de fer filera per anar a classe, com feien abans, i 

només entra la mestra tots volen anar al lavabo.  També es comenta que en alguns 

nivells els nens i nenes no tenen un referent fix, sinó que els monitors van canviant  i 

això tampoc és bo pel grup.  

- Pel que fa al menjar, es comenta que ha millorat en relació a l’inici de curs. 

 

  

5. Aprovació, si s’escau, de la cessió de la gestió del menjador a l’AFA del centre. 

La presidenta comenta que, com cada curs, el Consell Escolar ha d’aprovar la cessió de la gestió de 

menjador a l’AFA de l’escola, que alhora contracta l’empresa Fundació Futur per a la seva gestió 

pràctica.  

Exposa que la secretària certifica aquesta aprovació i a partir d’aquí el consorci envia el conveni de 

cessió. 

Es procedeix a la votació per a l’aprovació de la cessió de menjador a l’AFA de l’escola: 

Vots a favor: 10 

Vots en contra: 0 

Abstencions: 0 

 

6. Informació sobre obres. 

La presidenta comenta que, des que es va fer l’auditoria el curs passat, no ha tingut més noticies 

sobre el tema de les obres. Comenta que, en aquesta auditoria, es va coincidir que en les prioritats 

són:  

- la renovació dels lavabos del centre, i 

- la pintura. 

En relació al terreny del carrer Acàcies, se’ns ha comunicat que en el període de 15 dies passaran 

del consorci per recollir les necessitats dels centres (escola i IES). La intenció és fer el projecte al llarg 

de l’any 2016 per fer els edificis i començar a funcionar a partir del curs 17-18. Tot i això encara no 

està signada la cessió dels terrenys. 
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La presidenta comenta que les obres les finançarà l’ajuntament, ja que la Generalitat no té diners 

suficients, per això constarà com a obres d’ampliació de l’escola, tot i que el nou edifici serà d’ús 

compartit entre l’escola i l’IES. 

La presidenta es compromet a informar segons li arribin les notícies, exposa però que estem en un 

període complicat degut al canvi en la Gerència (el Sr. Manel Blasco es jubila) i en la Direcció de 

Centres (la Sra. Carme Massa passa a inspecció). 

 

7. Informació sobre un expedient disciplinari. 

La presidenta informa de l’obertura i resolució d’un expedient disciplinari a un alumne de cicle 

superior.  

La resolució d’aquest expedient ha suposat l’expulsió de l’alumne implicat durant 2 dies i la no 

assistència a la primera sortida del seu grup. 

Comenta que s’ha obert expedient ja que el curs passat, el mateix alumne, ja va tenir un problema 

greu a les colònies i ja se l’havia sancionat sense una sortida mitjançant el sistema d’expedient 

abreujat (la família reconeix la culpa i accepta la sanció). En aquesta ocasió s’ha considerat 

necessari l’obertura d’expedient complert. 

 

8. Informació sobre l’anul·lació de colònies en alguns nivells. 

La presidenta comenta que les NOFC de l’escola determinen  que és necessari un 75% d’alumnat 

inscrit per nivell a les colònies per poder-les realitzar (acceptant un cert grau de flexibilitat, entre 1 i 

5%). Informa que als nivells de P5 i 4t no s’arriba al nivell fixat ni aplicant els criteris de flexibilitat, per 

tant ens veurem en l’obligació d’anul·lar-les en aquests nivells. 

La representant de l’AFA planteja si és per problemes econòmics i els professors responen que no 

tenim dades en relació als motius de les famílies però que poden ser diversos: que els veuen molt 

petits, que tenen altres prioritats,... 

La presidenta comenta que des del centre es donen totes les facilitats possibles per a que les famílies 

puguin fraccionar els pagaments. 

Es prega confidencialitat fins que s’informi a les famílies del tema. 

 

9. Torn obert de paraules. 

No es produeixen intervencions en aquest punt. 
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ACORDS 

 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova l’acta de la sessió anterior per unanimitat dels assistents. 

2. Presentació i aprovació, si s’escau, de la Programació General Anual de Centre. 

S’aprova la PGAC per unanimitat dels assistents. 

3. Proposta i aprovació, si s’escau, d’un canvi de data d’una festa de lliure disposició. 

S’aprova el canvi de festa de lliure disposició del dia 8 de febrer de 2015 al dia 15 de febrer de 

2015. 

4. Presentació del Projecte de Menjador per part de la representant de l’AFA. 

---- 

5. Aprovació, si s’escau, de la cessió de la gestió del menjador a l’AFA del centre. 

S’aprova la cessió de la gestió del menjador escolar a l’AFA del centre pel curs 2015-2016 per 

unanimitat dels assistents. 

6. Informació sobre obres. 

...... 

7. Informació sobre un expedient disciplinari. 

.... 

8. Informació sobre l’anul·lació de colònies en alguns nivells. 

.... 

9. Torn obert de paraules. 

.... 

 

A les 18:30h hores de la data esmentada al començament, s’aixeca la sessió, cosa que com a 

Secretària CERTIFICO, amb el vist-i-plau de la directora. 

 

 

M. Teresa Tarrés Sinfreu     Lluïsa Serra García-Fraile 

Secretària       Directora 

                                                   Segell del Centre 

 

 


